
Plaatselijk Belang Lippenhuizen                                                                                     
19.30 uur MFA 
 
Notulen jaarvergadering op 8 maart 2024 
 
Aanwezig: Liesbeth, Leo, Chris, Bianca, Bram, Jannette. 

    Afwezig: Joeri, Harm 
 
 
Opening / vaststellen agenda: 
De vergadering wordt om 19.30 uur geopend door Chris. De agenda wordt goedgekeurd. 
Franciscus Koopmans schuift aan als vertegenwoordiger van de gemeente Opsterland. 
 
Jaarpresentatie Plaatselijk Belang 2024: 
 
Dorpspetaer: als 1ste een kort verslag van het dorpspetear. Er was een ruime opkomst 
van z’n 50 bewoners. Het dorpspetear is een initiatief vanuit de gemeente om aan de 
hand van doarpsfoto’s (een overzicht van feiten en cijfers over het dorp) de uitdagingen 
voor de toekomst van het dorp te bekijken (De uitkomsten van de bijeenkomsten worden 
onder andere gebruikt voor de woonzorgvisie, het welzijnsbeleid, het dorpenbeleid en 
de inwonersparticipatievisie en -verordening, en geven tegelijkertijd ook input voor de 
dorpsvisies van de dorpen zelf). 
Jan Witteveen benadrukt dat het een hele interessante bijeenkomst was met diverse 
onderwerpen, waarbij het leuk was om ook eens out of the box te denken. 
 
AED: er zijn momenteel 3 AED apparaten in het dorp aanwezig. De onderhoudskosten 
van deze levensredders zijn een flinke kostenpost. Het is de bedoeling dat de kosten 
van het onderhoud door de gemeente wordt overgenomen. Dit gaat Plaatselijk Belang 
overleggen in het volgende Bestuurlijk Overleg met de gemeente. 
 
De Harker: sinds de corona is de redactie van De Harker opgeheven. Wel valt De Harker 
nog onder Plaatselijk Belang qua gelden. Jan Witteveen en Esther van Herk willen weten 
hoe het zit het met de (financiële) verantwoording voor De Harker. Het is Jan 
Witteveen opgevallen dat het saldo van De Harker momenteel alleen omlaag gaat en dat 
er geen inkomsten binnenkomen. 
 
Speelotheek: er volgt een discussie over de speelotheek. Chris reageert hier kort en 
krachtig op: de speelotheek is definitief opgeheven. 
 
Pitch Kerstversiering: Chris geeft een toelichting gegeven over de pitch voor de 
Kerstversiering. 
 
Glasbak etc.: een dorpsbewoner vraagt waarom deze plek gekozen is voor de glasbak en 
kledingcontainer? Dat heeft te maken met het zoeken naar een locatie zonder 



bekabeling, rioleringsbuizen etc. i.v.m. het plaatsen van ondergrondse containers tegen 
geluidsoverlast. Er was weinig keuze voor een locatie. 
 
Redactie De Harker: Jan Witteveen merkt op dat er geen redactie meer bestaat voor 
de Harker, terwijl er wel behoefte is aan een dorpskrant. Liesbeth geeft aan dat de 
redactie er door de Corona periode mee gestopt is. Daarna is de digitale Harker 
opgezet. Er is nog geen tijd geweest om een nieuwe redactie te vormen. Gerrit Jonker 
meldt dat er nog enkele dorpsbewoners vragen naar een papieren Harker. Jan 
Witteveen pleit voor meer aandacht voor dorpsgebeurtenissen door bijvoorbeeld te 
flyeren.  
 
Financiële stand van zaken: Gerrit Jonker vraagt om een duidelijker beeld v.w.b. de 
boekhouding van Plaatselijk Belang. Volgens hem staan niet alle bedragen vermeld. Chris 
reageert dat hij van mening is dat het geld van bepaalde verenigingen niet onder zijn 
verantwoording valt. 
 

 
 


